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Referat 

Regionstyremøte OABR nr. 5/2024-2026.  

Dato:   tirsdag 7. januar 2025 

Sted:   Teams (digitalt) 

Deltagere:   Hilde Langfjell-Murud, Karmjit Grewal, Ingvild Ruud, Stein Log, Per Erling Terjesen 
Forfall:  Ann-Iren -Evensen, Thomas Sørensen 
Adm.:   Kjetil Moberget 
 

Sak 33/2024-2026 – Godkjenne referat 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

Referat fra møte 4/2024-2026 ble sendt ut til styrets medlemmer 11.12.2024. 

Vedtak: 

Referatet ble godkjent med de ønsker om endringer som fremkom i møtet. 

 

Sak 34/2024-2026 – Avklaring habilitet 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

Styret gjorde fortløpende en vurdering av egen habilitet gjennom møtet. 

Vedtak: 

Ingen habilitetsutfordringer i dette møtet. 

 

Sak 6/2024-2026 – Oppgavefordeling i styret og utvalgsstruktur 

☒ Orientering          ☐ Diskusjon          ☐ Vedtak 

Det ble tatt en oppsummering knyttet til de ulike utvalgenes arbeid: 

- Dommerutvalget er i gang med sitt arbeid og får støtte fra administrasjonen 

- Sesongbestemmelsesutvalget har som mål å møtes i uka som starter med 21. januar. 

- Dispensasjonsutvalgets arbeid trenger ikke nærmere forberedelser fra administrasjonen. 

- Jenteutvalg videre arbeid koordineres mellom styret og administrasjonen. 
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Sak 35/2024-2026 – Regnskap 2024 

☒ Orientering          ☐ Diskusjon          ☐ Vedtak 

Administrasjonen er i gang med å ferdigstille regnskapet for 2024. Det er ventet at dette er ferdig til 

februarmøtet – med mindre det oppstår noe uforutsett. 

Foreløpige kommentarer: 

- Dette er første år med budsjettering av denne karakter, noe som medfører unøyaktigheter i 

forholdet budsjett/regnskap. Dette er forventet å bedres til 2025-budsjett. 

- Usikkerhetsmomenter i skrivende stund: 

o Hva som kommer inn fra klubbene i halleie (kostnader) 

o Hva som kommer av fakturaer fra NBF (kostnader) 

Antatt resultat er et sted mellom 0 og 100.000 kr i pluss. Mye er avhengig av usikkerhetsmomentene, 

noe som potensielt kan utgjøre en stor forskjell i kroner. 

 

Sak 36/2024-2026 – Budsjett 2025 

☐ Orientering          ☒ Diskusjon          ☐ Vedtak 

I forbindelse med utarbeidelse av budsjett for 2025 ble det diskutert enkelte punkter som det må tas 

høyre for: 

- Disponering av aktivitetsstøtte fra Oslo Idrettskrets og Viken idrettskrets som OABR mottar 

på bakgrunn av bandy- og landhockeyaktivitet. 

- Omgang av dommerveiledering 

- Påmeldingskostnader dommerkurs 

- Kostnadsbildet knyttet til gjennomføring av regionscupen 

- Midler/aktivitet relatert til utviklingsavdelingens ansvarsområde 

 

Sak 37/2024-2026 – Høring av LTP for innebandyseksjonen 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

I slutten av desember mottok OABR er høringsutkast av ny Langtidsplan (LTP) for 

innebandyseksjonen i NBF. Stryet hadde lengre diskusjon knyttet til veivalg for norsk innebandy og 

hva som skal være innhold i en kommende LTP: 

- Det er meget lovende med en innledning som har ambisjoner om mer åpenhet og et 

samarbeidsklima der vi skal lære av hverandre. 

- Styret håper seksjonsstyret inviterer til en bred debatt før det siste utkastet utarbeides. 

- Det er ønskelig med en mer offensiv plan. 

- For samtlige fagområder er det et behov for å ha en klar formening om hvor vi skal og 

hvordan vi skal komme dit. 
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- At planen tar høyde for organisasjonens gjeldende økonomiske situasjon 

Styret ønsker at hovedmålsetningen skal være «vekst i antall aktive innebandyspillere på 5 %». 

De tre viktigste fokusområdene/suksesskriteriene bør være: 

- Etablere møteplasser i organisasjonen 

- Kompetanse 

- Etablere en spillerutviklingsmodell 

Vedtak: 

Basert på innspillene som fremkom i møtet utarbeider administrasjonen et utkast til høringssvar som 

sendes ut til styret. Styremedlemmene gis mulighet til å komme med ytterligere kommentarer før 

ferdig høringsbrev sendes til seksjonsstyret. 

 

Sak 38/2024-2026 – Avklaring av regionenes myndighet til å lage lokale bestemmelser 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

Det har oppstått noe usikkerhet blandet styrets medlemmer i hva det faktiske handlingsrommet til 

OABR ved utarbeidelse av lokale bestemmelser. Dette bør sjekkes opp før det arbeides videre med 

saken. 

Vedtak: 

Administrasjonen retter en henvendelse til seksjonsleder og generalsekretær for å avklare regionens 

handlingsrom i utarbeidelse av lokale regler tilknyttet spillereglene og kampreglement innebandy. 

 

 

Referent: 

Kjetil Moberget 

torsdag 30. januar 2025 

 

Endelig godkjent av styret: 

tirsdag 4. februar 2025 

 


